
PROTOKÓŁ Nr  IV/06 
IV sesji  Rady Miasta Szczecinek, 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 
w dniu 12 grudnia 2006 r. 

 
Stan Radnych - 21 
Obecnych       - 21 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 13:30. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący Rady Miasta  -  jest godz. 13:30,  witam radnych, 
burmistrzów, pracowników Urzędu, przedstawicieli mediów i mieszkańców Szczecinka 
oglądających przekaz telewizyjny z dzisiejszych obrad. Otwieram IV sesję  Rady Miasta 
Szczecinek.  Na sali znajduje się 21 radnych. Stwierdzam prawomocność obrad. W porządku 
obrad tej sesji znajduje się 25 punktów. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
4. Uchwała w sprawie Miejskiego Zakładu Doskonalenia Nauczycieli, Obsługi Szkół 

i Przedszkoli w Szczecinku oraz jego Statutu. 
5. Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
6. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od posiadania psów. 
7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/296/98 Rady Miejskiej w Szczecinku z dnia 

30 marca 1998r.   w sprawie podwyższenia stawki procentowej opłat rocznych z tytułu 
użytkowania wieczystego w stosunku do nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
Gminy Miejskiej Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 
9. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006r. 
10. Uchwała w sprawie realizacji programu „ Aktywizacja i wspieranie jednostek samorządu 

terytorialnego i organizacji pozarządowych w  zakresie udzielania uczniom pomocy 
materialnej o charakterze edukacyjnym”. 

11. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód I.  
12. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód II. 
13. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Koszalińska-Kołobrzeska. 
14. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Mierosławskiego-Wiatraczna. 
15. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 
16. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Słowiańska-Łódzka. 
17. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 
18. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Centrum. 
19. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Mickiewicza-Chełmińska. 
20. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Szczecińska-Gdańska. 
21. Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
23. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
24. Wnioski i zapytania Radnych. 
25. Zamknięcie sesji. 
 
Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad ?. 
 
 



Janusz Rautszko – ze względu na jutrzejszą rocznicę wprowadzenia stanu wojennego, 
proponuję uczcić chwilą ciszy pamięć ofiar stanu wojennego. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM- myślę,  że przychylimy się do tego wniosku bez 
potrzeby głosowania. Proszę wszystkich o powstanie i uczczenie chwilą ciszy pamięci ofiar 
stanu wojennego. 
 
Wszyscy obecni na sali obrad powstali i uczcili chwilą ciszy pamięć ofiar.  
 
 
Ad. 2 – Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM-  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 
w sprawie protokołów z trzech poprzednich sesji ?.Nie widzę. Wobec tego kto z państwa jest za 
przyjęciem tych protokołów ?. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie przyjęła protokoły z poprzedniej sesji. 
 
  
Ad.3 Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM-  nie widzę na sali parlamentarzystów ani 
radnych sejmiku wojewódzkiego, są radni powiatu, ale nie zgłaszają chęci zabrania głosu. 
Przechodzimy  więc do części uchwałodawczej dzisiejszej sesji. 
 
Ad.4 Uchwała w sprawie Miejskiego Zakładu Doskonalenia Nauczycieli, Obsługi Szkół i 
Przedszkoli w Szczecinku oraz jego Statutu. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 
Wiesław Drewnowski – Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego na posiedzeniu 
w dniu 11.12.2006r. 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 
Szymon Kiedel – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki na posiedzeniu w dniu 
6.12.2006r. jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 
Jacek Brynkiewicz – osobiście bardzo się cieszę, że ta uchwała weszła do porządku dzisiejszej 
sesji. Likwidacja zakładu jest zgodna z oczekiwaniami nauczycieli. 
 
Andrzej Bratkowski – nie podejmujemy uchwały o likwidacji zakładu, ale w sprawie zmiany 
jego nazwy i roli, poprzez rezygnację ze szkolenia nauczycieli. 
 
Jacek Brynkiewicz – chodziło mi oczywiście o część metodyczną dotyczącą szkolenia 
nauczycieli. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – rozumiem, że pomiędzy Panami nie ma sporu 
w tej kwestii. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę. Przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  14   głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” - 7  głosów. 
 



Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie Miejskiego 
Zakładu Doskonalenia Nauczycieli, Obsługi Szkół i Przedszkoli w Szczecinku oraz jego Statutu 
została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/12/06 
 
Ad. 5 Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 
Jerzy Kania – Komisja Budżetowo- Ekonomiczna na posiedzeniu w dniu 11.12.2006r. 
jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy ktoś jeszcze  chciałby zabrać głos w tej 
sprawie. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” -  0 głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/13/06 
 
Ad. 6 Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od posiadania psów. 
 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 

Jerzy Kania – Komisja Budżetowo-Ekonomiczna na posiedzeniu w dniu 11.12.2006r. 3 głosami 
„za” przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” postanowiła zaopiniować projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej 
sprawie. Nie widzę. Pozwolę sobie przeczytać tylko uzasadnienie uchwały, z którego treścią 
radni już się zapoznali, ale uzasadnienie to nie jest znane oglądającym nas mieszkańcom 
Szczecinka (Przewodniczący odczytał uzasadnienie projektu uchwały).  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie określenia 
stawek podatku od posiadania psów została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/14/06 
 
Ad.7 Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/296/98 Rady Miejskiej w Szczecinku 
z dnia 30 marca 1998r.   w sprawie podwyższenia stawki procentowej opłat rocznych 
z tytułu użytkowania wieczystego w stosunku do nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Miejskiej Szczecinek. 
 



Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 

Jerzy Kania – Komisja Budżetowo-Ekonomiczna na posiedzeniu w dniu 11.12.2006r. 
jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 
Andrzej Bratkowski – o jaką kwotę w skali roku chodzi i o ile zmniejszą się z tego względu 
dochody miasta?. 
 

Tomasz Piesik –  Ref. UM – chodzi o kwotę ok. 650.000zł , wpływ zmniejszy się o połowę, czyli 
o ok. 325.000zł. 
 
Andrzej Bratkowski – pytanie do Burmistrza: gdzie miasto poszuka środków do zapełnienia tej 
luki?. 
 
Jerzy Hardie-Douglas- Burmistrz – ja tego nie rozpatruję w tych kategoriach. Żadnej luki nie 
ma. Wydatki są ustalone proporcjonalnie do dochodów. Mniej dochodów – mniej wydatków. 
Poza tym na przychody i dochody składa się wiele różnych czynników, np. dochody ze 
sprzedaży działek na „Zachodzie” przekroczyły szacunki. Uważam ponadto, że zmniejszenie 
kosztów prowadzenia przedsiębiorstw wpłynie korzystnie na rozwój szczecineckich firm 
i przyczyni się do zwiększenia zatrudnienia, a  co za tym idzie – do zmniejszenia bezrobocie. 
 
Andrzej Bratkowski -  czy Burmistrz przewiduje zmniejszenia innych obciążeń podatkowych dla 
mieszkańców Szczecinka ? 
 
Jerzy Hardie-Douglas – Burmistrz – otrzymaliście Państwo projekt budżetu. Jest już 
pozytywna opinia RIO. Poza dzisiejszymi propozycjami nie zamierzam wprowadzać więcej 
zmian przy podatkach. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – chciałbym tylko zwrócić uwagę, że skoro nie 
podejmujemy innych uchwał podatkowych, to obowiązywać będą uchwały i podatki 
dotychczasowe. 
Wracamy zatem do projektu uchwały. Czy ktoś  chciałby zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” -  0 głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie uchylenia 
uchwały Nr XXXIV/296/98 Rady Miejskiej w Szczecinku z dnia 30 marca 1998r.   w sprawie 
podwyższenia stawki procentowej opłat rocznych z tytułu użytkowania wieczystego w stosunku 
do nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miejskiej Szczecinek. 
została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/15/06 
 
Ad. 8 Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Szczecinek. 
 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 



Wiesław Drewnowski – Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego na posiedzeniu 
w dniu 11.12.2006r. 5 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi się”   postanowiła zaopiniować 
projekt uchwały pozytywnie. 
 
Jerzy Kania – Komisja Budżetowo-Ekonomiczna na posiedzeniu w dniu 11.12.2006r. 3 głosami 
„za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” postanowiła zaopiniować projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Roman Matuszak – jest to podwyżka uposażenia w wysokości ok. 5%, co samo w sobie nie 
wzbudza kontrowersji. Jednak jest już projekt budżetu na 2007r. Dokument ten jest dostępny na 
stronach internetowych UM. Projekt budżetu na 2007r. zamyka się deficytem w wysokości 7,9 
mln zł. Widać w nim wyraźnie realizację programu wyborczego Burmistrza Douglasa. Nie byłoby 
w tym nic złego, gdyby na realizację obietnic wyborczych starczyło pieniędzy z dochodów 
własnych miasta. Niestety wydatki bieżące miasta rosną o 13,5 mln zł, natomiast wydatki 
inwestycyjne maleją o blisko 4 mln zł w porównaniu do przygotowanego przez Burmistrza 
Piotrowskiego przedłożenia budżetowego na 2006r. 
W rezultacie projekt budżetu zakłada zwiększenie zadłużenia miasta do kwoty 17,8 mln zł co 
stanowi 22,7% dochodów miasta. zadłużenie w celu pokrycia wydatków bieżących miasta  
(konsumpcyjnych) jest złym rozwiązaniem, czego poprzednicy Burmistrza Douglasa wystrzegali 
się jak ognia. 
Podwyżka uposażenia Burmistrza jest przyzwoleniem dla poczynań, moim zdaniem 
niekorzystnych w zakresie zarządzania finansami miasta, a  na to zgody być nie powinno. Zdaję 
sobie sprawę z tego, że przedmiotowa uchwała zostanie podjęta, gdyż większość stanowią radni 
z PO, ale ważne także jest informowanie opinii publicznej i przestrzeganie decydentów przed 
złymi tendencjami w dysponowaniu finansami miasta. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – Burmistrz – na to robię przyzwolenie dali mi mieszkańcy wybierając 
mnie na Burmistrza. Pan radny Matuszak powołał się na deficyt, ale sam jest wiceburmistrzem 
Bornego Sulinowa, gdzie deficyt jest znacznie wyższy, i gdzie to on także za to odpowiada. 
Poza tym proszę powiedzieć, Panie radny Matuszak ile Pan zarabiał pełniąc funkcję 
wiceburmistrza Szczecinka uwzględniając wszystkie dodatki, trzynastki itp. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – chciałbym zwrócić uwagę, że projekt uchwały 
nie dotyczy budżetu, ale wynagrodzenia Burmistrza. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 
w sprawie projektu uchwały. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  14   głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” - 7  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/16/06 
 

Ad. 9 Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006r. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 

Jerzy Kania – Komisja Budżetowo-Ekonomiczna na posiedzeniu w dniu 11.12.2006r. 
jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 



Grzegorz Kołomycki – Skarbnik Miasta – w tej uchwale chodzi o to, że otrzymaliśmy 
subwencję oświatową i tę subwencję przeznaczamy na utrzymanie szkół podstawowych, 
gimnazjów, przedszkola publicznego i MZDNOSziP. Poza tym podmioty te oraz OsiR uzyskały 
wpływy, które muszą zostać zaksięgowane w budżecie miasta. Po przeksięgowaniu tych 
wpływów po stronie wydatków – pieniądze te zostaną przeznaczone na utrzymanie tych 
placówek. Powstały też oszczędności inwestycyjne dot. Muzeum, które zostały przeznaczone na 
realizację inwestycji związanej z cmentarzem komunalnym oraz na przebudowę ul. 28-go 
Lutego (realizowaną wspólnie ze starostwem). 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 
sprawie. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -   21  głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian 
w budżecie miasta została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/17/06 
 
 
Ad.10 Uchwała w sprawie realizacji programu „ Aktywizacja i wspieranie jednostek 
samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych w  zakresie udzielania uczniom 
pomocy materialnej o charakterze edukacyjnym”. 
 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM –  treść projektu uchwały jest radnym znana, kto 
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 

Szymon Kiedel – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i turystyki na posiedzeniu w dniu 
6.12.2006r. jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 

Jerzy Kania – Komisja na posiedzeniu w dniu 12.12.2006r. jednogłośnie postanowiła 
zaopiniować projekt uchwały pozytywnie. 
 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej 
sprawie. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały ?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -   21  głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” -  0 głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała w sprawie realizacji 
programu „ Aktywizacja i wspieranie jednostek samorządu terytorialnego i organizacji 
pozarządowych w  zakresie udzielania uczniom pomocy materialnej o charakterze edukacyjnym” 
została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/18/06 
 
Ad.11 – 21,  jedenaście uchwał w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli. 
 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód I.  
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód II. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Koszalińska-Kołobrzeska. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Mierosławskiego-Wiatraczna. 



Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Słowiańska-Łódzka. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Centrum. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Mickiewicza-Chełmińska. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Szczecińska-Gdańska. 
Uchwała  w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
 

 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – treść projektów uchwał jest radnym znana, 
poza nazwami Osiedli są one identyczne, kto z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ?. 
 
 
Wiesław Drewnowski – Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego na posiedzeniu 
w dniu 11.12.2006r. jednogłośnie postanowiła zaopiniować projekty uchwał pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 
w sprawie tych uchwał. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania kolejno nad każdą uchwałą  
 
1. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód I?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/19/06 
 

2. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zachód II?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” - 21    głosów, „przeciw” -    0 głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/20/06 
 

3. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 
Koszalińska-Kołobrzeska?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/21/06 
 
4. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 
Mierosławskiego-Wiatraczna?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” - 21    głosów, „przeciw” - 0    głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/22/06 
 



5. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 
Wodociągowa-Rzeczna?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/23/06 
 
6. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Słowiańska-
Łódzka?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/24/06 
 
7. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Kopernika-
Winniczna?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” - 21    głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” -0   głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/25/06 
 
8. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Centrum?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -   21  głosów, „przeciw” -   0  głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/26/06 
 
9. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 
Mickiewicza-Chełmińska?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -  21   głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” -  0 głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/27/06 
 
10. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 
Szczecińska-Gdańska?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” - 21    głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” -  0 głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/28/06 



11. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Pilska -
Raciborki?. 
 
W głosowaniu jawnym : „za” -   21  głosów, „przeciw” -  0   głosów, „wstrzymał się” - 0  głosów. 
 

Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr IV/29/06 
 
 
Ad. 22 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – wyczerpaliśmy część uchwałodawczą 
dzisiejszej sesji, przechodzimy do pkt. 22. Sprawozdanie Burmistrza w formie pisemnej radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Czy są pytania lub uwagi do tego sprawozdania ?. Nie 
widzę. 
 
Ad. 23 Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – Statut Miasta przewiduje ustne sprawozdanie 
Przewodniczącego RM, dopóki Państwo tego nie zmienicie, będę musiał takiej formy 
przestrzegać. 
 
Przewodniczący RM przedstawił ustne sprawozdanie, którego treść stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu z sesji.  
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – informuję dodatkowo, że wpłynęło kilka ofert 
szkoleń dla radnych. Po przeanalizowaniu tych ofert szczegóły zostaną przedstawione radnym.  
Chciałbym też podziękować za liczne zaproszenia i przeprosić, że nie we wszystkich 
spotkaniach mogę uczestniczyć. Postaram się jednak na wszystkie odpowiadać pisemnie, jeśli 
nie będę mógł wziąć udziału osobiście.  
Zgadzam się też z sugestią radnego Drewnowskiego, że w takich sytuacjach w spotkaniach tych 
mogliby brać udział Wiceprzewodniczący RM. 
 
Ad.24 Wnioski i zapytania radnych. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – czy radni składają jakieś wnioski lub 
zapytania? Nie widzę. Ze względu na to, że sesja nie zajęła nam dziś aż tak dużo czasu, przed 
jej zamknięciem chcielibyśmy jeszcze – jako Prezydium Rady - wręczyć radnym legitymacje 
radnego. 
 
Po wręczeniu legitymacji: 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM –  z uwagi na to, że w tym roku nie jest już 
planowana żadna sesja, w imieniu Prezydium RM proszę p. Burmistrzu, drodzy pracownicy 
Ratusza, szefowie spółek, drodzy radni, drodzy mieszkańcy Szczecinka proszę przyjąć 
w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia  najlepsze życzenia zdrowych, 
pomyślnych, radosnych, ciepłych Świąt . 
Jeżeli między świętami a Nowym Rokiem mielibyśmy się nie spotkać, życzymy szczęśliwego, 
bogatego w wydarzenia – szczęśliwe wydarzenia – Nowego Roku  2007. Wszystkiego 
najlepszego. Dziękuję. 
 



Jerzy Hardie-Douglas –Burmistrz – Szanowni Państwo, głównie zwracam się do radnych, jako 
że na pewno mieszkańcom będę miał jeszcze okazję złożyć życzenia bożonarodzeniowe, jak 
również z pracownikami Ratusza i spółek spotkać się przed świętami. natomiast z Państwem, 
radnymi raczej już w takim gremium się nie spotkam, dlatego życzę Wam wszystkim w imieniu 
swoim i swoich współpracowników spokojnych, zdrowych i białych Świąt Bożego Narodzenia. 
Dziękuję. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM – proszę Państwa, te uroczyste słowa były 
ostatnimi słowami tej IV sesji RM. Zamykam IV sesję RM Szczecinek. Dziękuję. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 14:30 
 
 
Sesję protokołował:                                                            Przewodniczący Rady Miasta 
 
 
Dariusz Krupski                                                                     mgr Wiesław Suchowiejko 
  
 
 


